
Grundejerforeningen Farumvænge Referat fra bestyrelsesmøde 2017-08-14

Deltagere: Henrik, Jens, Pia, Søren 
Fed: Referant.  
Kurisiv: Afbud 

Næste bestyrelsesmøde: ikke fastlagt 

Agenda 
1.  Godkendelse af forrige referat 
2.  Punkter fra general forsamlingen 
3. Vandpyt v stikvejen solbakken 
4. Mail fra grundejer ang ukrutsadfærd 
5. Observeret øget hastighed på nordtoftevej 
6. Kommuneplan 
7. Evt 

Punkt Aktion

1) Godkendelse af forrige referat Ingen

2) Punkter fra general forsamling 
 a) indbrudskonsulent fra kommunen og nabohjæp 
 b) radonmåler  
 c) bestyrelsesmiddag 
 d) stikvejenes tilstand 
 e) Foreningens hjemmel ift stikveje/hæk mm 

a) Jens: Undersøger 
b) ingen - er købt 
c) Tante Maren efter dette møde 
d) Pia: undersøger med Pankas vedr 
vejsyn og deres syn på de vandpytter 
der er flere steder. 
e) Pia: Kontakter kommunen og 
undersøger

3) Vandpyt v stikvejen solbakken Se punkt 2 d)

4) Mail fra grundejer ang ukrutsa brev til alle.. Søren laver et udkast til et info/
nyhedsbrev, hvor der informeret om 
bla 2 a), b), d), e) samt at grundejer 
har pligt til at holde ydersiden af hæk/
beplantning/ukrudt hvor der er sti og 
stikvej. Stikvejen er brandvej, hvorfor 
der ikke må parkeres, bevoksningen 
skal holdes, sne og blade skal fjernes 
så udrykningkøretøjer kan komme til.

5) Observeret øget hastighed på Nordtoftevej: 
Alle i bestyrelse har observeret at der er kommet øget 
trafik og med øget hastighed. 

Jens: Informerer kommunen ifm 
punkt 6) 
Søren: kontakter skolebestyrelsen så 
de ligeledes via skolen kan kontakte 
kommunen ang. indførelse af 
hastighedsbegrænsende /
trafiksikkerhedsforanstaltninger
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6) Kommentar til kommuneplan  Jens: Kontakter kommunen med 
kommentar til kommuneplanen. Der 
står stadig at der må bygges i 2 
etager

7) Evt -

Punkt Aktion
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